
 

 

ÅRSMELDING 2024 FOR KFUM HÅNDBALL, STAVANGER. 

KFUM håndball, Stavanger gjennomførte sist årsmøte 20.03.2024. 

Styret har for sesongen 2023 / 2024 har hatt følgende sammensetning: 

Leder Sindre Ertvaag 2012/2016 

Nestleder Øyvind Gundersen 2010 

Sportslig leder Sverre Helland 2009 

Arrangementsutvalget Benedicte Titlestad 2016 

Økonomiansvarlig Stine Imsland 2009 

Barneidrettsansvarlig Marianne Doublet 2014/2016 

Materialforvalter Arne Jakobsen Driftsleder 

 

Styret har hatt ni styremøter i 2024.  

 

HØYDEPUNKTER 

De fleste lag har vært med på flere cuper, både våren og høsten. Vi har i stor grad sett en 
økning i antall spillere i flere lag og vi fikk startet opp nytt 2019 lag, og for første gang et 
jenter 20, så det yngler og gror i rekkene. Dessverre mistet vi alle våre 2011-jenter grunnet 
et for lite lag, som da til slutt resulterte i nedleggelse. 
  
Den tradisjonsrike årsfesten gikk av stabelen i mai, med utdeling av medaljer til de yngste 
lagene for god innsats gjennom sesongen, samt fairplay- og innsatspokal til de fem eldste 
lagene. 
  
KFUM Beach turneringen ble gjennomført med 96 påmeldte lag, to lag mer enn i 2023.           

Vi var heldige (som vanlig) med stort sett bra vær, men litt problemer med grill gjorde at det 

ble litt mindre penger i kassen enn antatt. Ellers et flott eventyr som er blitt en fin 

sesongavslutning for mange klubber, og som er et viktig arrangement for oss.  

Sportslige høydepunkter for året: 

•  Vellykket satsing på rekruttering resulterte i etablering av to nye lag – J2019 og 

J20 

• J2008 kvalifiserte seg til Bringserien.  

• J2009 har ni spillere på Regional Landslagsamlinger og to spillere ble tatt ut til 

landslagsamling for J08. 

• J2010 er fremdeles over 30 jenter og var med på hele fem turneringer i 2024. 

• J2012 er med i Temaserien og har ett lag i bredde- og et lag i øvet-serien.  

·          

  



I november ble det også arrangert loddsalg, hvor hver aktive medlem måtte selge en 
loddbok med 100 lodd i à 5 kr pr lodd. Dette endte opp med et godt overskudd til klubben. 

I desember arrangerte 2009 jentene Kviss, Kvess og Kapell på dugnad for alle de yngre 
lagene. Det ble en koselig avslutning for alle lag før jul og de eldste jentene viste omsorg og 
glede overfor de yngste.   

Klubben har sunn økonomi og leverte et positivt resultat for året. 

 

KLUBB 

KFUM Håndball Stavanger er en klubb i nærmiljøet/skolekretsen Stokka/Eiganes 
området.  De fleste av våre medlemmer kommer fra Lassa og Eiganes skole, men vi ser at 
det legges merke til klubben vår og dermed kommer det flere spillere fra andre skoler.   

Ved utgangen av 2024 var medlemstallet i klubben ca. 275 medlemmer.          

Klubben har deltatt med 14 lag i seriespill, 10 lag i aktivitets-serien og 3 lag i minihåndball 
spill.  

Klubben har 54 trenere, 12 lagledere, 7 kasserere, 7 i styret og 20 barnedommere, 19 jenter 
med dommer 1 kurs og 3 dommere med høyere utdanning. Alle gjør en uvurderlig innsats 
for klubben og lagene.                                                          

Klubben har i perioden disponert 34.5 treningstimer, 23 ½ timer i Ynglingen, 9 ½ timer i 
Aktivitetshallen, 2 timer i Vikinghallen og 2 ½ timer i Stavanger Idrettshall. 

Det har vært gjennomført to lagledermøter og to trenermøter 

Organisatorisk har klubben hatt en gjennomgang av programmet ”Klubbhuset” i regi av NHF. 

Klubben har ikke meldt seg inn, men jobber ut fra malen deres i videre arbeid.  

 

ØKONOMI 

Totale inntekter for klubb og lag har økt fra NOK 3.304.879 i 2023 til NOK 3.942.469 i 2024. 

Økningen skyldes primært MVA kompensasjon som klubben mottok i 2024. Driftskostnader 

og netto finansinntekter er stabile for både klubb og lag fra 2023 til 2024, noe som gjør at 

samlet overskudd for klubb og lag ender på NOK 416.932, hvorav klubben sitt overskudd 

utgjorde NOK 454.439. Lagene hadde et samlet underskudd på NOK -37.508. 

Underskuddet er primært knyttet til at inntekter og kostnader ikke periodiseres, men føres 

etter kontantprinsippet.  

 

Egenkapitalen i klubben er god og utgjør pr utgangen av 2024 NOK 2.532.366. 

 

 

  



SPORTSLIG UTVALG 

Sportslig utvalg har denne sesongen fullført arbeidet med å oppdatere klubbens sportslige 

plan og fått den godkjent i styret. Det er også gjort arbeid for å etablere retningslinjer for 

tildeling av treningstid. Det jobbes for tiden med planer rundt tilbudet til medlemmene i 

klubben som er eldre enn 16 år - Junior/Senior håndball.  Sportslig utvalg består av Monica 

Sandve, Janne Hjelm Epland, Maria Leitao, Bjørn Dahle og er ledet av Sverre Helland. 

Sportslig utvalg jobber for sportslig utvikling i klubben på generelt grunnlag, og skal legge til 

rette for at de ulike lagene i klubben har de beste forutsetninger vi som klubb kan gi dem for 

å kunne nå sine mål. 

 

Det er avholdt 2 trenermøter i perioden. 

 

 
 
MARKEDSUTVALGET 

Markedsutvalget har bestått av to foreldre og har hatt to møter i løpet av 2024. Det er i løpet 

av året signert ny avtale med en hovedstøttespiller. På grunn av forsinket fakturering av 

2024 støtten er det ikke byttet ut noen sponsorplakater i hallen enda. 

 

ARRANGEMENTSUTVALGET 

Arrangementsutvalget er ledet av Jo Eike (J2008) tom mai, deretter Benedicte Titlestad 
(2016).  

Det ble i 2024 gjennomført dorull dugnad, loddsalg og Beach Håndball Turnering med over 
90 lag påmeldt!  

Vi koordinerte transport til Dyreparken Cup samt arrangerte flere sosiale sammenkomster for 

spillere og støtteapparat, utvalget koordinerer også lag-dugnader når klubben får 

forespørsler utenfra. 

Jo Eike har laget et godt årshjul som fordeler hovedoppgavene til de ulike lagene. 

Arrangementer har videre blitt fordelt lagvis, der brorparten av oppgaver på årshjul roteres 

hvert år. Dette har fungert utmerket og vil bli videreført i 2025. 

 

ÅRSMELDING FOR LAG 

Se vedlegg 

 

 
 

Stavanger, 25.03.2025 

Styret i KFUM Håndball Stavanger 

 

 


